
Liemarka Vel  

Stiftet 9. september 2000 

Referat styremøte nr. 1/24 avholdt digitalt 

Til stede: Anita Wang, Åshild Woxen Thoen, Tore A. Flygind, Kjell-Ole 

Gjestemoen og Stein Erik Halck. 

 
Sak 01/24   Godkjenne siste referat styremøte 4. oktober 2023 
  Referatet enstemmig godkjent   
 

Sak 02/24   Status økonomi        
På velforeningskontoen er saldo ca. kr 49.000, -.  
Skiløypekontoen; saldo ca. kr 175.000, - etter utbetaling av første fakturaer for 
løypepreparering. Påminnelse på løypeavgiften sendes ut mot slutten av 
vinterferien. Pr i dag er det 99 som har betalt. Ansvarlig: Tore 
 

Sak 03/24 Status på løypekjøring      
Løypekjøringen er godt i gang og våre løypekjørere gjør en maksimal jobb. 
Det har vært vanskelige forhold med relativt mye snø, mye vind og overvann. 
Vi håper dette blir bedre utover vinteren. I og med at Liemarka Vel denne 
vinteren selv skal preparere vår del av Eventyrløypa, forventer vi at tilskuddet 
fra Nesbyen kommune fordeles etter det antall km som Eventyrløypa går 
gjennom Liemarka. Stein kontakter Buvasstølan SLL og presenterer vårt 
regnestykke og ber om bekreftelse på at dette er OK. Ansvarlig: Stein  

   

Sak 04/24 Arrangement lørdag 24. februar. 
Vi flytter arrangementet til mer sentralt sted i Liemarka – Dypilen. Her er gode 
parkeringsforhold, i tillegg kan parkering ved Øyvatn benyttes og dette er like 
ved der vår løypetrase går. Åshild, Kjell-Ole og Stein stiller. I tillegg er vår 
faste pølsekokk Sølvi H. klar ved pølsekoker’n. Vi trenger 2 bålpanner og 
innkjøp må gjøres. Arbeidsliste lages og sendes styret. Ansvarlig: Anita. 

 

Sak 05/24 Skilting av stier        
Forslag til skilting er klart. Grunneierlaget informeres, og vi ber om tillatelse. 
Forslaget inneholder også skilt til gapahuken ved Øyvatn.  
Ansvarlige: Kjell-Ole sender over kart/liste over skilt til Endre Lie. Åshild 
følger opp at saken kommer opp på årsmøtet i grunneierlaget. 

 

Sak 06/24 Flere benker/bord, hva er status?       
Grunneiere ved Lusvatn og Ausa kontaktes for tillatelse til å sette opp benker. 
Ansvarlig: Åshild 

 

Sak 07/24      Facebook.        
Kjell-Ole har sørget for at vi nå har kontroll på FB-siden til Liemarka. Siden 
fungerer nå godt og vi har kontroll på de som melder seg inn. 

 

Sak 08/24 Eventuelt 
  MVA-kompensasjon. Styret sjekker hvordan dette fungerer. Ansvarlig: Tore 
  Neste styremøte: 23. februar kl. 16.00 hos Kjell-Ole. 
 
Stein E H 
referent 
 


